
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Søndergård Syd
Torsdag d. 5. november 2015 kl. 19.15 

hos Henrik, LYFA-parken, Måløv Byvej 229 T, 2760 Måløv

Deltagere Afbud

Mia Knudsen

Ole Kveiborg

Henrik Wilson

Preben Svendsen

Martin Savery (ref.)

Karsten Dueholm

Dagsorden Referat

1 Godkendelse af referatet fra forrige møde Referatet blev godkendt

2 Opfølgning på generalforsamlingen d. 29.10. Budgettet skal rettes så de hidtidige hensættelser til 
legeplads flyttes i henhold til beslutningen på 
generalforsamlingen.

3 Fælleshuset Bestyrelsen ser gerne Ege Christiansen fortsætte 
arbejdet sammen med den nye bestyrelse.

4 Genbrugspladsen Ole fortsætter som formand for bestyrelsen for 
genbrugspladsen og Martin træder ind i stedet for 
Karsten som bestyrelsesmedlem og suppleant for Ole.

5 Fastelavn 7. februar er der fastelavn. Bestyrelsen vil gerne 
rekruttere flere frivillige til at hjælpe med 
arrangementet. Skrives på hjemmesiden.

6 Hjemmesiden Martin havde spørgsmål til redigering af hjemmesiden  
og Karsten svarede og demonstrerede.

7 Fællesarealer Martin retter henvendelse til kommunen om beskæring 
af planter på stien over mod Smørum – og muligheden 
for anlæggelse af sti skråt over græsplænen Nord for 
Bækholmen.

8 Mødekalender Møder for det næste år: 
14. januar, 7. februar (fastelavn), 3. marts, 19. maj, 11. 
august, 27. august (socialt arr.), 22. september, evt. ti. 
11. oktober, 20. oktober (generalforsamling), 


